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Katsaus sivistystoimen ajankohtaisista asioista elinvoimanäkökulmasta 
 
Elinvoima- ja resurssivaliokunta 13.02.2023 § 5  
  
 
 
Valmistelija Hallinto- ja talousjohtaja: Tuomas Rimpiläinen, puh. 040 481 8401, 

tuomas.rimpilainen@iitti.fi 
 

 
Asian selostus Sivistystoimenjohtaja Jari von Becker ja hyvinvointikoordinaattori Irina 

Barkman kertovat sivistystoimen ajankohtaisista asioista 
elinvoimanäkökulmasta. Lisäksi kansalaisopiston rehtori Kimmo Yli-Savola 
saapuu esittäytymään elinvoima- ja resurssivaliokunnalle ja kertoo 
kansalaisopiston ajankohtaisista asioista. 
 
 

Valiokunnan ohjaus Sivistystoimenjohtaja Jari von Becker oli estynyt tulemaan kokoukseen. 
 
Kansalaisopiston rehtori Kimmo Yli-Savola esittäytyi Teams-yhteyden 
välityksellä ja kertoi kansalaisopiston ajankohtaisista sekä tulevista 
asioista. 
 
Hyvinvointikoordinaattori Irina Barkman kertoi vapaa-aika- ja 
nuorisopalveluiden ajankohtaisista asioista sekä senioreille suunnatusta 
hyvinvointityöstä.  
 
Valiokunta antoi ohjaukseksi tehdä hyvää yhteistyötä maanomistajien ja 
tiekuntien kanssa, kun ulkoilureittejä suunnitellaan ja tehdään. Kuullaan 
maanomistajat ja huomioidaan maanomistajille aiheutuneet mahdolliset 
haitat. Valiokunta ohjasi myös, että kunnassa tehdään suunnitelmia ja 
tarpeellisia toimia henkilöstön pysyvyyden edistämiseksi.  
 
Valiokunta pohti miten kunta voisi hyödyntää Iitissä olevia vapaa-
aikamahdollisuuksia entistä tehokkaammin kuntamarkkinoinnissa? 
 
Merkittiin, että Kimmo Yli-Savola oli kokouksessa Teams-yhteyden 
välityksellä kello 17:35-17:55 ja Irina Barkman poistui kokouksesta kello 
19:40. 

 
 
Elinvoima- ja resurssivaliokunta 20.03.2023 § 9  
  
 
 
Asian selostus  Sivistystoimenjohtaja Jari von kertoo sivistystoimen ajankohtaisista asioista 

elinvoimanäkökulmasta.    
 
Valiokunnan ohjaus  Sivistystoimenjohtaja Jari von Becker kertoi sivistystoimen ajankohtaisista 

asioista. 
 

Elinvoima- ja resurssivaliokunta antoi ohjauksenaan, että yhteistyötä 
yhdistyksien kanssa tulisi aktivoida enemmän, jotta yhdistykset saataisiin 
pitämään kahvilaa Kirkonkylän kesäkahvilalle. 
 
Merkittiin, että Jari von Becker poistui kokouksesta kello 19:16. 
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Elinvoima- ja resurssivaliokunta 15.05.2023 § 18    
25/00.01.03/2022    
 
 
Valmistelija Hallinto- ja talousjohtaja: Tuomas Rimpiläinen, puh. 040 481 8401, 

tuomas.rimpilainen@iitti.fi 
 

 
Asian selostus  Varhaiskasvatuspäällikkö Salme Saari kertoo varhaiskasvatuksen 

ajankohtaisista asioista ja Iitin yläkoulun sekä lukion rehtori Ari Toropainen 
kertoo koulujen ajankohtaisista asioista.  

 
  

 
Valiokunnan ohjaus Varhaiskasvatuspäällikko Salme Saari kertoi varhaiskasvatuksen 

ajankohtaisista asioista.  
 
 Iitin yläkoulun ja lukion rehtori Ari Toropainen kertoi koulujen 

ajankohtaisista asioista. 
 
 Esille nousi rakennustekniset ongelmat päiväkoti Pikku-Vieterissä. 

Varhaiskasvatuspäällikkö Salme Saari kertoi, että rakennuksen lattiassa on 
vajoamia, seinissä halkeamia, eikä ilmastointi toimi kaikkialla 
rakennuksessa. 

 
 Valiokunta antoi ohjaukseksi, että esille tulleet asiat tuodaan tekniselle 

toimelle tilanne tiedoksi.  
 
 Varhaiskasvatuksen ja lukion toiminnasta saadut katsaukset olivat 

viimeiset pyydetyt katsaukset. Valiokunta piti saatuja katsauksia 
hyödyllisinä ja toivoi vastaavia katsauksia jatkossa lisää 
luottamushenkilöille.   

 
 Merkittiin, että Salme Saari poistui kokouksesta kello 18:43 ja Ari 

Toropainen kello 19:16. 
 
  
 
  
  
    
      


